
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-08/2016 

 

Zápis z mimořádného zasedání ze dne 30. 08. 2016 v 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Hráský, Coufalová, 

Panská, Pokorná, Jebavý, Malá, Dvorský, Harbichová 

Studentská komora (s): Ižovská, Bujnovský 

Omluveni: Jelen (a), Novotná (a), Pecinová (s), Thiel (s), Omcirk (s), Brtník (s), Anděrová (s) 

Nepřítomní: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 30. 8. 2016: (13-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/08/2016: AS UK FTVS schválil program zasedání 30. 8. 2016. 

 

2. Projednání Nájemní smlouvy na pronájem Sportovního a výukové centra v prostorách 

Fakulty tělesné výchovy a sportu UK 

Tajemník Zelenka přiblížil situaci ohledně pronájmu Sportcentra Evropská. Ze strany 

rektorátu přišla výhrada vůči stávající smlouvě z r. 2001, která má být v rozporu s vnitřními 

předpisy a tudíž není možné postoupit dodatek č. 5 k této smlouvě, který byl schválen na 

zasedání AS UK FTVS dne 31.5.2016, Akademickému senátu UK k projednání. Předložená 

nová nájemní smlouva již neobsahuje konkurenční doložku ohledně posilovny ani závazek 

odkupu vybavení. Tajemník dále informoval o možnosti nepodepsání této nové smlouvy 

současným nájemcem (otázka nedořešení odkupu stávajícího vybavení Sportcentra fakultou 

dle původní smlouvy).  

Senátor Jebavý se zeptal, zda právní zástupce Sportcentra souhlasil s převedením závazků, 

vyplývajících ze současně platné nájemní smlouvy. Tajemník uvedl, že možné řešení bylo 

projednáváno zatím jen ústně se zástupci Sportcentra. Senátor Zahálka se zeptal, zda došlo 

k evaluaci vybavení, a zmínil, že v dosavadní smlouvě z roku 2001 měla být i konkurenční 

doložka v tom, že Sportcentrum by nemělo provádět funkční vyšetření, která jsou nabízena 

na UK FTVS, což v nové smlouvě není ošetřeno. Uvedl, že o tomto bodu lze ještě dále 

jednat, ale co se týče předložené nové smlouvy, tak je dle jeho názoru korektní. Děkanka 



připomněla, že tato smlouva by měla platit pouze do 31. května 2017. Na základě 

poptávkového řízení, které proběhlo na jaře 2016, bylo zjištěno, že je reálné získat za nájem 

prostor, které využívá dosud Sportcentrum, i více než 100 tis. Kč/měsíc (nyní je to 60 tis. 

Kč/měsíc). Proběhla diskuse ohledně pronájmu Sportcentra Evropská.  

Hlasování o Nájemní smlouvě na pronájem Sportovního a výukové centra v prostorách 

Fakulty tělesné výchovy a sportu UK: (14-0-0). 

Usnesení 02/08/2016: AS UK FTVS schválil Nájemní smlouvu na pronájem Sportovního a 

výukové centra v prostorách Fakulty tělesné výchovy a sportu UK. 

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


